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Protokół z posiedzenia 
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości, 

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu 
oraz Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 17 września 2024 roku 
 
Wspólne posiedzenie Komisji stałych Rady Gminy odbyło się 17 września 2024 roku w Sali 

posiedzeń Rady Gminy Krupski Młyn przy ul. Głównej 5 w Krupskim Młynie.   
Obecni na posiedzeniu: 
Roman Budzisz – Przewodniczący Rady Gminy 
radni: 
Daniel Imach 
Andrzej Janus – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
Sebastian Kubik 
Roman Kulawik 
Janusz Lechowicz 
Eugeniusz Mróz 
Waldemar Nowak 
Adam Pielka 
Klaudia Spałek 
Paweł Spałek 
Sławomir Wiktorowicz 
Krzysztof Winkler 
Justyna Zadrożny 
oraz  
Wójt Gminy – Mariusz Gołębiowski 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries 
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Andrzej Janus, prowadzący posiedzenie Komisji, przywitał 
obecnych oraz przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2024 rok. 
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024 – 2028.  
3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 6  

położonego w Ziętku blok Nr 2 klatka A. 
4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

Nr 4 położonego w Ziętku blok Nr 16 klatka A. 
5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 1 

położonego w Ziętku blok Nr 16 klatka B. 
6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 1 

położonego w Krupskim Młynie przy ul. Kasprowicza 21. 
7. Sprawy bieżące. 

 
Nikt nie wniósł uwag do porządku.  
 
Ad. 1. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2024 rok.  
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały w sprawie zmiany 
budżetu gminy Krupski Młyn na 2024 rok.  
Waldemar Nowak zapytał dlaczego został przesunięty termin realizacji zadania dot. remontu kaplicy 
Bożego Grobu w Potępie.   
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Andrzej Janus wyjaśnił, że przesunięcia wiążą się między innymi z koniecznością uzyskania kompletnej 
dokumentacji, w tym zezwolenia na prace przez konserwatora zabytków na remont kaplicy.  
Andrzej Janus prosił o wyjaśnienie skąd zmiana w budżecie gminy w pkt dot. rozdz. 92695 Pozostała 
działalność. Skarbnik wyjaśniła, że wynika to ze zmiany umowy (zmiana kwoty umowy wynikająca ze 
wzrostu stawki godzinowej – wymaganej minimalnej zgodnej z obowiązującymi od lipca 2024 roku 
przepisami).  
Komisje po przeprowadzonej dyskusji postanowiły przegłosować na najbliższej sesji przedstawiony 
projekt uchwały.  
 
Ad. 2. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na lata 
2024 – 2028. 
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na lata 2024 – 2028 i dodała, że zmiany 
zawarte w uchwale dot. zmiany budżetu znalazły odzwierciedlenie w projekcie uchwały w sprawie 
zmiany wpf na lata 2024 – 2028. 
Klaudia Spałek zapytała o dokonanie zmiany kwoty w budżecie gminy przeznaczonej na wynajem 
pomieszczeń dla pracowników urzędu gminy na czas remontu budynku Urzędu.  
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zmiana w budżecie będzie dokonana po rozstrzygnięciu przetargu na 
wykonanie modernizacji Urzędu Gminy.  
Radni pytali czy i w jaki sposób zostaną pozyskane środki na tak ważne zadanie inwestycyjne, jak 
modernizacja budynku urzędu Gminy.  
Sekretarz Gminy omówiła jak wygląda przebieg postępowania przetargowego oraz, że kwota na 
wykonanie zadania znacznie przewyższa środki zabezpieczone w budżecie gminy na ten cel. W 
związku z powyższym trwają prace nad znalezieniem dodatkowego źródła finansowania tego zadania 
inwestycyjnego ze źródeł pozabudżetowych (m.in.: z WFOŚiGW na część zakresu w formie dotacji i 
część w formie pożyczki umarzalnej). Zakres prac zostanie podzielony żeby łatwiej było sfinansować 
poszczególne części.  
Skarbnik Gminy wyjaśniła jak będą wyglądały zmiany w budżecie w związku z tym zadaniem.  
Paweł Spałek zapytał o szczegóły zadania zawartego w wpf (OZE). 
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że zadanie jest w trakcie realizacji, a wniosek otrzymał 8. miejsce i 
czekamy na rozstrzygnięcie. Pierwsze pięć wniosków otrzyma dofinansowanie, a zgodnie z informacją 
ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego alokacja środków na ten cel zostanie zwiększona. Wyjaśniła jaka 
jest procedura przy realizacji wniosku.  
Przewodniczący Rady Gminy prosił o wyjaśnienie dot. rozbieżności w informacji dot. kwoty i ilości 
miejsc na urny w kolumbarium, która była przekazana na zebraniu sołeckim, a danych, które widnieją 
w budżecie gminy. Sołtys Krupskiego Młyna wyjaśnił, że różnica wynika z aktualnej wyceny projektu. 
Wójt odpowiedział, że w zakres zadania wchodzą dodatkowe czynności, tzn. m.in.: zagospodarowanie 
terenu, które również należy wykonać, a to zwiększa koszt całego zadania. Radni pytali czy nie można 
byłoby sfinansować zadania z opłat wnoszonych za korzystanie z cmentarza komunalnego.  
Sołtys Krupskiego Młyna oraz Potępy i Wójt Gminy wyjaśnili jakie były ustalenia dot. propozycji 
finansowania zadania oraz jakie są możliwe do podjęcia działania w tym temacie.  
Paweł Spałek pytał o koszty wykupienia miejsca w kolumbarium. Wójt odpowiedział jakie są 
przewidywane koszty utrzymania miejsca na jedną urnę oraz zestawił je z kosztami utrzymania 1 
miejsca na cmentarzu. Powiedział, że dotychczasowe opłaty wymagają szczegółowej analizy, bo są 
one niższe niż w sąsiednich gminach.  
Komisje po przeprowadzonej dyskusji, postanowiły przegłosować przedstawiony projekt uchwały na 
najbliższej sesji.  
Prowadzący obrady zarządził kilkuminutową przerwę, po przerwie obrady wznowiono.  
 
Ad. 3. 
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Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 6 położonego w 
Ziętku blok Nr 2 klatka A. 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries zapoznała z treścią projektu uchwały i wyjaśniła, że został on 
przygotowany w związku z wnioskiem o zakup nieruchomości przez dotychczasowego najemcę.  
Komisje po przeprowadzonej dyskusji postanowiły pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt 
uchwały. 
 
Ad. 4. 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 4 położonego w 
Ziętku blok Nr 16 klatka A. 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries zapoznała z treścią projektu uchwały i wyjaśniła, że został on 
przygotowany w związku z wnioskiem o zakup nieruchomości przez dotychczasowego najemcę.  
Komisje po przeprowadzonej dyskusji postanowiły pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt 
uchwały. 
 
Ad. 5. 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 1 położonego w 
Ziętku blok Nr 16 klatka B. 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries zapoznała z treścią projektu uchwały i wyjaśniła, że został on 
przygotowany w związku z wnioskiem o zakup nieruchomości przez dotychczasowego najemcę.  
Komisje po przeprowadzonej dyskusji postanowiły pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt 
uchwały. 
 
Ad. 6. 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 1 położonego w 
Krupskim Młynie przy ul. Kasprowicza 21.  
Sekretarz Gminy – Danuta Pries zapoznała z treścią projektu uchwały i wyjaśniła, że został on 
przygotowany w związku z wnioskiem o zakup nieruchomości przez dotychczasowego najemcę.  
Komisje po przeprowadzonej dyskusji postanowiły pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt 
uchwały. 
 
Ad. 7. 

Sprawy bieżące. 

1. Janusz Lechowicz pytał o sposób realizacji zaleceń zawartych w protokole kontroli 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach.  

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że w wymaganym terminie wysłano odpowiedź w tej sprawie do 

RIO. Zalecenia będą realizowane, zgodnie z zapisami w protokole pokontrolnym. 

Wzmocniony został nadzór nad przygotowaniem i przeprowadzeniem procedury podczas 

zbywania nieruchomości gminnych. Podkreśliła, że taka ocena organu nadzorczego może 

wynikać z odmiennej interpretacji obowiązujących przepisów prawa. Podkreśliła, że 

najważniejsze jest to, że nie została naruszona w żadnej części budżetu dyscyplina 

budżetowa. Jest to bardzo dobra informacja dla władz gminy, szczególnie dla byłego Wójta. 

Nie zostało wszczęte żadne postępowanie nadzorcze a jedynie zalecenia, które będą 

uwzględniane.  

Radny prosił o poważne traktowanie zaleceń RIO oraz wnioskował o umieszczenie w  BIP-e i 

zapoznanie radnych z treścią odpowiedzi na wystąpienie pokontrolne RIO. 

2. Andrzej Janus wnioskował o wygospodarowanie kwoty z budżetu gminy na naprawę pralek w 

ZSP w Potępie. 

3. Andrzej Janus wnioskował o zwołanie posiedzenia Komisji Oświaty w ZSP w Potępie (z 

tematem ogrzewania). 
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4. Andrzej Janus wnioskował o utwardzenie przejścia (ul. Piecucha) k/byłej leśniczówki. 

5. Andrzej Janus wnioskował o uzupełnienie tłuczniem ubytków i dziur – ul. Piecucha. 

6. Roman Budzisz zapoznał obecnych z ofertą dotyczącą przeprowadzenia szkolenia radnych. 

7. Janusz Lechowicz poinformował o organizowanej akcji pomocy powodzianom – wyjazd do 

Głuchołaz – 21 – 22 września br. 

8. Waldemar Nowak poinformował o akcji pomocy powodzianom – zbiórce darów.  

 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o 17.00. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

1…………………2…………………3……………………4……………………5………………………6……………………7…………………. 

 

Prot. K. Michałek 


